



## Protokoll styrelsemöte S17 2014-09-04

<b>Närvaro:</b>	Alen Lulic	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Josefin Karlsson	Ordförande
	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Jashar Vahid	Källarmästare
	David Larsson	Cafémästare
	Joacim Åström	Överphös, fr.o.m. §6
	Louise Hauzenberger	Skattmästare
	Erik Gärtner	Näringslivsansvarig
	Sebastian Karabeleski	Programmästare, fr.o.m. §6
	Astri Magnussen	Sexmästare, fr.o.m. §7
	Philip Holgersson	Revisor, fr.o.m. §6
	Daniel Lundell	Revisor
	Micaela Bortas	Vice Kårordförande TLTH
	Peter Dahl	Kårrepresentant TLTH, fr.o.m. §6

<b>Adjungerade</b>	Johan Rönnåker	
	Björn Lindquist	fr.o.m. §6
	Carl Nilsson Nyman	fr.o.m. §6
	Fredrik Åkerberg	fr.o.m. §6.1

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12.04.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Johan Rönnåker
  - Björn Lindquist
  - Carl Nilsson Nyman
  - Fredrik Åkerberg
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §6.1 Presentation av styrelsen
  - §10.1 Entledigande av funktionärer
  - §13.1 Kyl
  - §13.2 Access
  - §13.3 Porslin
- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S09, S10, S11, S12, S13, S14 och S15.



- §6 Information från kåren  
Micaela Bortas informerade att kåren beslutat om att renovera Lophtet och att kåren gärna vill ha in idéer till ett senare planerat brainstorming möte. Hon meddelade även att jubileumsbal kommer att arrangeras och att inbjudningar kommer inom en månad.

Carl Nilsson Nyman kom in i lokalen och adjungerades.

Micaela berättar också att hon gärna vill ta del av information gällande diskriminering och andra jämställdhetsfrågor på sektionen.

Alexander Theofanous berättar att Karim Andersson har hand om en arbetsgrupp som ska skapa en ny lär-o-timplan. De vill ha två testare innan denna lanseras. De som är intresserade uppmanas att ta upp det med Alexander.

- §6.1 Presentation av styrelsemedlemmar  
Styrelsen och kårkontakterna presenterade sig för mötesdeltagarna.

Fredrik Åkerberg kom in i lokalen.

- §7 Information från PLD && PLC  
Carolina Sartorius informerar att det inte varit några möten än. Hon meddelar dock att det kommer vara ett möte snart där C's obligatorie bestäms.

- §8 Beslutsuppföljning **Städregler**

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S19.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S20 2014
Josefin K.	Reunion	S10 2014	S10 2015
Josefin K.	Beslutshantering	S13 2014	S20 2014
David L. och Astri M.	Städregler	S17 2014	S19 2014

- §9 Utskottsrapporter  
Fanns inga utskottsrapporter att diskutera.

- §10 Ekonomisk status  
Louise Hauzenberger meddelar att hon har fått in mycket papper som ska behandlas.

- §10.1 Entledigande av funktionärer  
**Cafémästeriet**  
Funktionär inom Cafémästeriet Anna Lissborg (ims11ali)  
Funktionär inom Cafémästeriet Carolina Sartorius (dat11csa)  
Funktionär inom Cafémästeriet Christian Hernvall (ada10ch1)  
Funktionär inom Cafémästeriet Vilhelm Lundqvist (dat13vlu)

- §11 Val av funktionärer **Cafémästeriet**



Funktionär inom Cafémästeriet Fredrik Åkerberg (dt09fa2)  
Funktionär inom Cafémästeriet Sofia Siljeholm (dat11ssi)  
Funktionär inom Cafémästeriet Therese Magnusson (dat13tma)  
Funktionär inom Cafémästeriet Axel Wihlborg-Rasmusen (dat12awi)

#### Näringsliv

Vice Näringslivsansvarig Per Ahlbom (ada10pah)

#### Programmästeriet

Idrottsförman Martin Johansson (dat13mjo)  
Funktionär inom Programmästeriet Robin Timan (dat13rti)  
Märkvärdig Lisa Claesson (dat12lcl)  
Märkvärdig Johan Gran Nilsson (ada10jgr)  
LANparty-ansvarig Niklas Karlsson (dat12nka)  
LANparty-ansvarig Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

#### Propagandamästeriet

DWWW-medlem Fredrik Folkesson (dat11ffo)

#### Sexmästeriet

Funktionär inom Sexmästeriet Therese Magnusson (dat13tma)

#### §12 Städa städ / städregler

David Larsson informerar att han har tagit hand om en snäll tjej som var här och inspekterade bl.a. köket. Hon ville att vi i framtiden loggar temperaturen på kylarna i köket.

Josefin Karlsson föreslår att det sätts upp städregler i städskrubben så alla funktionärer har tillgång till detta.

David Larsson och Astri Magnussen tar på sig att skriva dessa och punkten "Städregler" lades till på beslutsuppföljningen och ska rapporteras på S19.

#### §13 Sektions Safari

Josefin Karlsson frågar om styrelsen har idéer om vad man kan göra under Sektionssafarit.

Carolina Sartorius undrar om man kan ta 33xx salarna och använda dem.

Erik Gärtner tror att vi kan tappa folk för att det är så långt borta.

David Larsson föreslår att alla befinner sig på samma våning och arrangerar en rundtur.

Sebastian Karabeleski tar ansvarsfullt på sig ansvaret att ansvara för Sektionssafarit.

Josefin Karlsson undrar om styrelsen vill bjuda på mat.

Louise Hauzenberger tycker att det är en fantastisk idé.

Carolina Sartorius informerar att vi har 1000 kronor i budget.

Peter Dahl upplyser att han har ett enastående recept som är bil-



ligt och bra.

Daniel Lundell menar att det är okej om man går över budget då det är en bra investering som sektionen inte kommer ha något emot.

Joacim Åström undrar om staben måste vara där.

Josefin Karlsson svarar att de inte måste vara där och att alla mästarna kommer att ha ansvar för sin egen station.

#### §13.1 Kyl

David Larsson tycker att styrelsen borde köpa en ny kyl till iDét.main. Den gamla kan man sedan ställa i styrelserummet föreslår han.

Joacim Åström erbjuder sin trasiga ölkyl till styrelserummet ifall någon vill fixa den.

Josefin Karlsson yrkade på att styrelsen köper en kyl för högst 3000 kronor.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

Jashar Vahid och David Larsson tar på sig att göra detta.

Mötet **beslöt** att lägga till punkten "Kylskåp" på beslutsuppföljningen och att det ska rapporteras på S19.

#### §13.2 Access

Carolina Sartorius tycker att många har access till styrelserummet. Hon föreslår att krympa den mängden folk som har tillgång till rummet då man har upptäckt att folk druckit alkohol där.

Joacim Åström föreslår att deras access till styrelserummet tas bort.

Jashar Vahid informerar att sektionen inte kan ta reda på vem som blippat in sig i dörren.

Josefin Karlsson erbjuder att tillsammans med Jashar Vahid skapa en lista med de som har access till styrelserummet.

#### §13.3 Porslin

Astri Magnussen behöver mer porslin för D ING A sittningen.

Josefin Karlsson undrar om det finns plats i sexförådet.

Astri Magnussen säger att det går att fixa.

David Larsson yrkar på att ge 5000 kronor för nytt porslin och att Astri Magnussen ansvarar för inköpet av dessa.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.

#### §14 Övrigt

- Josefin Karlsson yrkade på att ge runt 4000 kronor för att köpa hårddiskar.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.



- Joacim Åström tycker att det vore en bra idé att välja in programmästaren på hösten.

David Larson uppmanar Joacim Åström att skriva en motion till HTM1.

- Philip Holgersson tycker att nollor och phaddrar har betett sig dåligt då staben och styrelsen inte är där. Det har varit mycket alkoholhetts bland phaddergrupperna även bland phaddrarna.

David Larsson har upplevt att vissa phaddrar har gjort ett dåligt jobb och inte agerat i roll med sin position under nollningen.

Sebastian Karabeleski undrar om det går att göra något åt det under denna nollningen?

Fredrik Åkerberg informerar att han vid flera tillfällen fått höra att det staben inte ser, det händer inte.

Astri Magnussen uppmanar styrelsen till att säga vilka det är så tar staben hand om det.

Joacim Åström tycker att det är en bra idé och tar gärna namn så att han kan ta hand om detta.

Carolina Sartorius har hört kvinnoförnedrande saker bland phaddrarna.

David Larsson har hört nollor som inte riktigt förstår hur viktigt nollefriden är och hävdar att detta brutits många gånger under nollningen.

Fredrik Åkerberg säger att han har sett phaddrar som öppet röker narkotika.

#### §15 Meddelanden

- Astri Magnussen uppmanar alla till att städa efter sig i köket.
- Josefin Karlsson upplyser att PH har talat med henne om att det varit stökigt efter sittningar och att branddörrarna måste vara stängda.

#### §16 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 12:56.



Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic  
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson  
Ordförande